

東華三院馬振玉紀念中學
家長教師會會員通訊 (06/19-20)
票選第十六屆家教會委員會事宜

各位家長：

家長教師會委員會之任期為兩年一任，而第十五屆委員會於 2018 年成立至 2020 年任期完結。早前的提名程序已經完成，現簡列各候選家長委員之個人資料如下：

家長姓名	班別	學生姓名
廖少群女士	1D	李匯智
徐佩瑜女士	2C	馮明欣
龍煥林先生	3B	龍宜萱
文群娣女士	4B	趙梓朗
文勵波先生	5A	文祉鋒
張慧玲女士	5B	霍秉中
陳嘉儀女士	5C	莊栢昊

(排名按學生班別順序)

請於六月二十二日(星期一)將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何查詢，請致電 2443 9899 與梁家熙老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學家教會主席張慧玲謹啟



(副主席梁家熙老師代行)

二零二零年六月十九日

✂

東華三院馬振玉紀念中學
家長教師會會員通訊 (06/19-20)
票選第十六屆家教會委員會事宜

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述選舉及候選人資料。本人：

- 信任各候選人出任第十六屆家教會委員會。
- 不信任各候選人出任第十六屆家教會委員會。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學家教會

家長簽名：_____

家長姓名：_____

二零二零年 _____ 月 _____ 日

請以✓表示所選項目

(收妥之回條煩請轉交梁家熙老師處理)

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Parent-Teacher Association Newsletter (06/19-20)
Voting of the 16th PTA Committee

19th June 2020

Dear Parents

The PTA Committee is to be elected for a term of two years, from 2020 to 2022, and the period of nomination was over. Please kindly find the brief information of the nominees in the Chinese version for your reference.

Please kindly return the signed reply slip to the class teacher on 22nd June 2020 (Monday). Please feel free to contact Mr. Leung Ka Hei on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Simon', followed by a stylized flourish.

Leung Ka Hei
(For Chairperson of the PTA)

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.